



Board meeting (5)

Agenda 29/10/2024

Election of Moderator

- Suggestion: Oliver Sylvester

Election of reporter

- Suggestion: Linn
- The reporter will from now on be responsible for “renskrivning” of the minutes so that they can be put out to the members.

Actions since last meeting & strategy trip (5 min)

- Sign [Minutes \(4\) 24.09.2024](#) → All actions from last meeting fulfilled

Update from MD (20 min)

- Campus 2.0 presentation
 - [Campus 2.0 recap](#)
- Rockstar Club Tour - success?
 - *Afventer evaluering*
 - *Haft besøg af to journalist studerende*
 - *Generelt god reportage*
 - *Klager fra folk der gerne ville have pengene tilbage grundet nægtet adgang til fuglsang*
 - *Politi kom forbi to gange + ambulance kom forbi også*
 - *Flere besvimed under koncert*
 - *Dørmænd slået af gæst*
 - *Studerende taget med stoffer*
 - *Generelt for lidt personale → manglende dørmænd og bartendere*
 - *Flere “civilie” blev kaldt ind som dørmænd (fra direktion, bestyrelse, bartendere osv.)*
 - *Solgt ca. 3000 liter*
- Happenings - status
 - *Holdt et møde omkring forventninger og visioner*
 - *De sponsorerer en pris til DGF i år*
- BA and MA - process folders have been sent out
 - *Hjælper er nu også tilføjet*
 - *Deadline for process folders er ultimo oktober*
 - *MA er lukket helt nu, både internt og med AU*
- Questions:



- Indtryk af holdning omkring begrænset adgang til fugl under Rockstar?

Update from FM (10 min)

- Financial Recap 📄 ÅTD, October, Economics version 2024.pdf
- Questions for recap - Please Keep it Brief.

If any questions that are more in line of personal interest, please remember you can always send me a mail or book a meeting for elaborate discussion of financial posts.

Questions:

- Status på hvor langt vi er fra vores liter grænse ved Royal?
 - Vi er på 46.900 liter → vi skal nå 112.000 liter
- Herunder inddragelse af overordnet indtryk af oktober og 00 fest. Godt/skidt?

Når vi har sendt returvarer tilbage her på torsdag, så har vi solgt 46.900 Liter

= en stigning på ca. 6K liter.

- Uddybning af de 320k fra AU til master.
 - AU betaler støtte for at vi afholder introugerne → vi får pengene tidligere end normalt grundet hurtig lukning af master budget
- Drøftelse af mail vedr. Nye finansieringsmuligheder på campus 2.0
- “Generally it has been harder for BR to sell their "normal products" this year.” → If we were to remove CC then how would we perform compared to LY? (Is it the +300k, then we are 73k ahead of last year - If we have had the same events besides CC then where specifically has it been harder?
 - Vi er bagud for BR ift. Sidste år → der mangler at blive faktureret det sidste for i år
 - BR slog rekord i 2023 på omsætning - derfor svært at sammenligne 1:1 med i år
- Last financial recap: “Intro trip wil hopefully bring higher bar sales than LY because fewer alcohol cabin pacs has been sold.” → Was this the case?

Klubben Revenue on trip

		2024		2023		Dif	
		Revenue	Salary	Revenue	Salary	Revenue	Salary
TRIP	Fri (incl. Master night)	83.994,00	18.982,72	98.553,60	28.295,10	-17%	-49%
	Sat	91.420,40	15.151,48	94.276,56	16.511,90	-3%	-9%
TOTAL		175.414,40	34.134,20	192.830,16	44.807,00	-10%	-31%

- Lavere omsætning i år i rusugen ift. 2023
 - Rus'erne har formentlig i højere grad end tidligere, selv haft alkohol med



- General Comments on financial status
 - *Muligvis 1,2 mio. På bunden i år → renses for div. Ender det på ca. 800.000 kr.*
 - *425.000 kr. På bunden lige nu*
 - *Både klubben og caf'inn laver overskud nu*
- Rockstar Club Tour, Economics
 - *Overskud på ca. 50-60k → ca. Halvdelen af hvad club klub laver*
- Status on DGF, Economics
 - *Bedre lyd i år → hæver budgettet for udstyr til arrangementet*

Studienævn in the future (20 min)

- Do we want to make a list next year?
 - *We'll wait for a candidate who will tell us more about what Studnævnet is and does. Would it make sense for us to participate?*
- Hvem vil tage lead på denne opgave?
 - *Alex*
- Hvilke erfaringer kan vi trække på?

So-Me Engagement (10 min)

SoMe-overview.pptx

- Facebook vs Instagram
 - Major engagement on our stories on Instagram
 - 240k+ views
- Facebook
 - Reach
 - 9,7k
 - 2,2k non followers
- Instagram
 - Reach
 - 9,5k
 - Introduction Week Give-Away from Klubben
 - 12,5k views
 - 20% of which were from non followers
- *Comments:*
 - *Focus on followers and how many followers we reach rather than views*
 - *More focus on the monthly development for the SOME channels*
 - *Previous talks about caf'inn on SOME channels → caf'inn would like some different content, Matias are missing an answer to what kind of content they want*



Our ig-takeover (10 min)

- When, where, purpose?
 - CSB suggestion: Two next semester; one close to GA (as promotion *maybe more*)
- *What is the board, what do we do?*
- *Why we chose the board → why you should run for the board*
- *Takeover in connection with Strategy 2030 → pushed to next semester*
 - *Presentation of the board members?, the strategy? etc.*
 - *Caroline and Karoline will have a meeting february*

Advisory board (5 min)

- How does it go?
 - *Meeting with Frederik Jægergaard → he said yes (on condition of the other members)*
 - *Next up: meeting with Nanna (recommended by Frederik)*

Update on the Divisions/Strategic Targets

- Fill in questions regarding updates from each department
 - Questions to BR
 - “SLF-magasinet til hjemmesiden” → Er det kommet i proces mappen?
 - *Muligvis → mapperne er ikke færdige endnu*
 - En mere detaljeret plan for, hvilke akademiske arrangementer de vil holde. Hvad skal de indeholde, hvilke overvejelser m.m. har de på dette punkt? Det er noget af det vi har snakket om siden sommeren, at vi gerne vil sætte mere fokus på, hvorfor jeg gerne vil høre lidt mere om overvejelserne her.
 - *Prøver at holde event på en ekstern lokation (nyt EY arrangement) → vil også gøre det nemmere at tage med på det nye campus*
 - *Er der kapacitet i afdelingen til at tænke på nye eller flere projekter?*
 - Der var snak tidligere på året om, at de muligvis havde sikret sig et andet stort arrangement i stil med Company Connect eller om ikke andet skulle yde bistand ved et lignende arrangement. Status her?
 - *Haris will talk with Naja during their next department meeting*
 - Questions to Communications
 - “Caf’Inn promovering især om Sandwich klippekort” → Hvordan går det?



- “Hvis Caf’inn gerne vil have mere content - skal de selv tage det, og sende videre til Communications?” → giver dette mening? Ingen af dem er ansat til at varetage SoMe, måske derfor den kan blive mere ensartet.
 - *Er der egentlig en reel interesse i caf’inn for mere content?*
- Hvor stor er behovet for ekstra promovring af Caf’inn? De klare sig umiddelbart godt nu? Måske mere eksternt på catering?
 - *Venter på svar fra møde med Caf’inn*
- *Caf’inn julekalender - ved Matias noget om det*
- *Mere proaktivitet fra Matias når det gælder Caf’inn*
- Questions to Klubben
 - Status på SLFU og Klubben?
 - *SLFU synes ikke det giver mening for dem at have en kontaktperson fra bestyrelsen*
 - *Sylle og Rasmus tager noget med til møderne hvis der er behov*
 - Får barcheferne en mail hver?
 - *Ikke umiddelbart - der er ikke sat noget igang*
 - “goder til personalet her har ikke været supergodt” → hvad ønsker de?
 - *Ikke rigtig nogen konkrete ønsker eller kritikpunkter*
 - *Bunder nok nærmere i “lysten” til at komme udenfor arbejdstid end generel utilfredshed med personalegoder*
 - “man skal passe på med å sette timer for mye ned fordi det skaper utbrenthet og press for bartenderere
 - man skal også husker regler for timer → passe på regler her”
Uddybning?
 - *Der skal være nok på arbejde til at udføre de opgaver der skal løses*
 - *Hellere have folk sat på til en time længere og så sende nogen hjem tidligere hvis det er nødvendigt*
- Questions to IT
 - “Alexander nævner muligheden for måske at kunne udvikle hjemmesiden og få nogle af de fordele vi ellers ville få gennem happenings ind der, men det skal der også tænkes videre i med mulighederne.” → Hvilke spesifikke har han i tankerne?
 - *Brainstorm på møder: Muligheder for medarbejderkort, fordele for brugere m.m.*
- Questions to Projects



- Vi snakket tidligere om at det kunne gavne os med en project developer. Hvis Ingrid har tid til overs kunne hun måske bruke noget tid der? Eventuelt samarbejde med BR om de akademiske events?
- Hvis vi ønsker en studietur hvorfor er hun ikke igang med å se på dette hvis hun likevelli har mye fritid? Ligner ikke det er tatt opp på noen møter?
 - *Action til linn*
- Questions to Caf' Inn
 - Update: Meeting with caf'inn will be thursday after our meeting, as they did not have time. This is also due because they did not feel it necessary.
 - Hvis ikke det allerede er på listen så gerne bring den videre med menukort (Catering)
 - *Dette ligger inne på siden når man logger inn med virksomhetsbruker?*
 - *Oliver tager det med til næste møde, at det kunne være fint med et produkt katalog*
 - *Maybe not relevant to have a monthly meeting with Caf'inn if they don't have the time or see the value*
- SLFU
 - Hvor endte vi med denne post? Oliver/Rasmus var der en af dem, som tog den på sig?
 - *Karo har snakket med dem, de var først med på den men konkluderte senere at det nok var unødvendig å bruke tid på når sylle og rasmus likevelli kan komme med info.*

AOB?

- **Rasmus**
 - More info regarding transition to Campus 2.0 - or Campus 2.0 in general - for Communications to communicate to members
 - *FM and MD are responsible - they will reach out to Matias*
 - Employee Survey
 - Finding the winners of giftcards (date)
 - *Dagen efter deadline*
- Karo: frivilliggalla skal kåre en ildskjel eller noe sånt blandt dem som er med så vil gjerne vite hvem andre som er med?
 - *Enighed om at Frederik Eskildsen nomineres*

Evaluating this way to make agendas (5 min)



Yearly wheel (10 min)

- How far are we in [Yearly wheel 24/25](#)
 - Split the actions for the year now and select individuals to take the lead on different projects: member survey and GA.

Signature on minutes from this meeting!

Actions from this meeting (10 mins)

Next meeting: 26.11.2024

Assigned to	Action	Due
Everyone	<ul style="list-style-type: none">•	
Alex	Reach out to Ida	
Oliver	<ul style="list-style-type: none">• På næste møde, spørge ind til mere content, så de kan blive promoveret. Der har været snak mellem Mathias og Caf'inn, men der er ikke sket noget mere.• Hvad er det for en julekalender der kommer - spørgsmål til møde.• <i>Oliver tager det med til næste møde, at det kunne være fint med et produkt katalog</i>	
Haris	<ul style="list-style-type: none">• BRs Årshjul (Scope)• Et andet event ligesom CC?	
Rasmus	<ul style="list-style-type: none">• Sandwichklippe kort? Content heron• Snak om content ligger ved caf'Inns side? Samarbejdet med caf'Inn?	



Studenterkollegiet

The Board

--	--	--



Studenterlauget

The Board

Abovementioned accepted by:

Chairman of the Board – Caroline Schack Bache

Vice Chairman of the Board – Linn Pehrson

Member of the Board – Oliver Sylvester

Member of the Board – Karoline Bæk Haugen



Studenterlauget

The Board

Member of the Board – Alex Ørum

Member of the Board – Haris Khan

Employee Representative – Rasmus Veisborg Andersen